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HLAVNÍ  MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro dopravu ZHMP  

ZÁPIS z 1. jednání 
Výboru pro dopravu ZHMP konaného dne 10. 12. 2018 v 13:00 hod. 

Zasedací místnost č. 349 / 3. patro, MHMP - Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
 

     

 
Přítomni: Ing. Pavel Richter, Ing. Arch. PhDr. Lenka Burgerová, Ph.D., Václav Bílek, Ing. 

Ladislav Kos, Mgr. Jiří Koubek, DiS., Viktor Mahrik, Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM, 
Pavel Procházka, Ing. Petr Stuchlík, Ing. David Vodrážka, Ing. Jan Marek 

 
Omluveni: Ing. Alexandra Udženija 
 
Jednání řídil: Ing. Pavel Richter, předseda Výboru pro dopravu ZHMP      
 
Předseda Výboru pro dopravu ZHMP Ing. Pavel Richter přivítal přítomné a zahájil 1. jednání v 13.05 
hod. Jednání výboru se řídí jednacím řádem, který je možné nalézt na webových stránkách města.  
 
Na ověřovatele zápisu byl navržen Mgr. Jiří Koubek. 
 
Hlasování:  pro: 10  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen Mgr. Jiří Koubek. 
 
Návrh programu jednání: 
 

BOD TISK MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ PŘIZVANÍ 

1.  Úvod   

2. T-VD-
0001 

Plán zimní údržby komunikací hl. m. Prahy v 
období 2018 - 2019 

TSK hl. m. Prahy, 
a.s. 

Ing. Jiří Tumpach 

3.  Různé   

4. Info Tisk Z 6865 k návrhu na úpravu rozpočtu 
kapitálových výdajů (Tunelový komplex Blanka) 
a běžných výdajů MHMP RFD – SK v kapitole 03 
doprava 

  

 Info Tisk Z 6921 k návrhu na úpravu rozpočtu 
kapitálových výdajů (Libušská) MHMP RFD – SK 
v kapitole 03 Doprava 

  

 Info Tisk Z – 6813 k návrhu na úplatné nabytí 
pozemku parc. č. 498 v k.ú. Radlice, obec Praha 
do vlastnictví hl. m. Prahy 

  

 Info Tisk Z – 6905 k záměru odboru strategických 
investic MHMP na realizaci veřejné zakázky 
„Stavba č. 42821 Dvorecký most: projektová a 
inženýrská činnost“ 
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BOD TISK MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ PŘIZVANÍ 

 Info Tisk Z – 6435 k návrhu revokace usnesení 
Zastupitelstva HMP č. 29/41 ze dne 17.9.2009 k 
návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 
1619/2,k.ú. Troja o výměře 1143 m2 , pozemku 
parc.č. 1619/3, k.ú. Troja o výměře 109 m2 a 
pozemku parc.č. 1619/4, k.ú. Troja o výměře 25 
m2 do vlastnictví hl.m. Prahy pro realizaci stavby 
č. 0012 Protipovodňová opatření na ochranu 
HMP, etapa 0007 Troja, část 14 Městský okruh 

  

 
 
Hlasování o programu:  pro: 10  proti: 0   zdržel se: 0 
 
Program jednání byl schválen. 
 
Bod 2: Plán zimní údržby komunikací hl. m. Prahy v období 2018 - 2019    
 
Ing. Petr Smolka, generální ředitel TSK hl. m. Prahy, a.s.: TSK hl. m. Prahy, a.s. zajišťuje schůdnost a 
sjízdnost na území hl. m. Prahy na základě vyhlášky č. 104/1997 Sb., kterou se provádí zákon č. 
13/1997 Sb., o pozemních komunikacích ve znění pozdějších předpisů a vyhlášky č. 39/1997 Sb. hl. 
m. Prahy. Plán zimní údržby obecně schvaluje Rada HMP. Plán zimní údržby na období 2018 – 2019 
byl schválen usnesením Rady HMP č. 2548 ze dne 2. 10. 2018. TSK hl. m. Prahy, a.s. má ve správě 
2 216 km motoristických komunikací a dále spravuje 800 ha plochy chodníků. Dodavatelem jsou 
Pražské služby, a.s. 
 
Ing. Jiří Tumpach, TSK hl. m. Prahy, a.s.: Režim zimní údržby máme od 1. 11. 2018 do 31. 3. 2019. 
Zimní údržbu chystáme již od letních měsíců. V letošním roce postupujeme dle nově uzavřené 
smlouvy. Plán zimní údržby je vyvážený kompromis mezi potřebami a možnostmi města. Pořadí 
údržby je stanoveno dle dopravní významnosti komunikací. V období, když nesněží a není náledí, 
probíhá režim náhradního čištění, které se řídí operativní potřebou jednotlivých terénních pracovišť. 
 
Diskuze: 
 
Procházka: Chtěl bych požádat generálního ředitele, zdali by mohl být přizván do štábu zimní údržby 
zástupce dispečinku PID, protože na území hl. m. Prahy nejezdí jen Dopravní podnik hl. m. Prahy, ale 
také i jiní dopravci.     
 
Ing. Smolka: To není problém. 
 
Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM: Probíhá i součinnost s MČ, které mají vlastní systém úklidu?   
   
Ing. Tumpach: Součinnost probíhá, ale odvíjí se od místní znalosti zástupců dotčených MČ. Ne všem 
je zcela jasné rozhraní správy. 
 
Bílek: Při zajištění výpomoci je pohotovostní technika v podobě 2 vozidel. Je to dostatečné? 
 
Ing. Tumpach: Ano, dostatečné to je.  
 
Návrh usnesení: Výbor pro dopravu ZHMP bere na vědomí zprávu o zimní údržbě. 
 
Hlasování:  pro: 10  proti: 0   zdržel se: 0 
 
Usnesení bylo schváleno 
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Bod 3: Různé 
 
Ing. Richter: Jednání Výboru pro dopravu ZHMP plánuji vždy v úterý před řádným jednáním 
Zastupitelstva HMP a to od 15.00 hod. Vzhledem k tomu, že termíny jednání Zastupitelstva HMP 
budou schváleny zítra, budou termíny jednání výboru doplněny do zápisu. 
 
Pozn.: Jednání Výboru pro dopravu ZHMP se uskuteční v termínech: 
 
Úterý 22. 1. 2019 od 15.00 hod 
Úterý 26. 2. 2019 od 15.00 hod 
Úterý 19. 3. 2019 od 15.00 hod 
Úterý 23. 4. 2019 od 15.00 hod 
Úterý 21. 5. 2019 od 15.00 hod 
Úterý 18. 6. 2019 od 15.00 hod 
  
Bod 4:  
 
Ing. Richter: Jelikož výbor je poradním orgánem Zastupitelstva HMP, chceme projednávat tisky, které 
budou předloženy na jednání Zastupitelstva HMP.  
 
Tisk Z 6921 k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů (Libušská) MHMP RFD – SK 
v kapitole 03 Doprava 
 
Mgr. Koubek: Chtěl bych poděkovat TSK hl. m. Prahy, a.s. za soutěž na vybrání zhotovitele.  
 
Tisk Z – 6813 k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 498 v k.ú. Radlice, obec Praha do 
vlastnictví hl. m. Prahy 
 
Mgr. Mirovský: Probíhá nějaký aktivní dialog mezi občanskými sdruženími a novým vedením městské 
části? 
 
Ing. Adam Scheinherr, MSc., Ph.D., náměstek primátora: Komunikace již byla zahájena za pana 
náměstka Dolínka. Nyní s dotčenými aktéry jsem se již setkal. Naším cílem je pokračovat v projektové 
přípravě s tím, že projekt bude pozměněn a připomínky budou zapracovány, tak aby stavba mohla 
získat stavební povolení.   
 
Ing. Vodrážka: Dialog je potřebný zejména pro oblast Jinonic. S MČ Praha 5 jsme se shodli na jedné 
stopě radiály. V rámci přípravy se všichni mohli vyjadřovat a vznášet připomínky. Bylo by nešťastné, 
kdyby v průběhu výstavby přišly další připomínky. 
 
Ing. Richter: Tisk směřuje k výkupu pozemků. Při OSI MHMP byla zřízena pracovní skupina. 
Předpokládám, že tato pracovní skupina bude pokračovat i nadále. Usnesení MČ Praha 5 směřovalo 
k tomu, aby byly pečlivě zváženy připomínky a případně byly zapracovány do dalšího stupně 
projektové dokumentace. 
 
 
 
Jednání Výboru pro dopravu ZHMP bylo ukončeno v 13.40 hodin a trvalo 35 minut.  
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Ověřil: Mgr. Jiří Koubek, člen Výboru pro dopravu ZHMP      
Zapsal: Ing. Jan Marek, tajemník Výboru pro dopravu ZHMP   

Ing. Pavel Richter  
předseda Výboru pro dopravu ZHMP 

 
 
 

Ing. Jan Marek 
tajemník Výboru pro dopravu ZHMP 

 




